

إعلان

تنتهي سفارة الجزائر في كوالا لمبور الى علم كافة أفراد الجالية الوطنية المقيمين في ماليزيا، مملكة تايلاندا و جمهورية الفيليبين، أنه في إطار الإنتخابات الرئاسية، سيتم فتح مكتب إقتراع على مستوى مقر السفارة ابتداءً من يوم 2 سبتمبر 2024 إلى غاية 7 سبتمبر 2024، و ذلك من الساعة 9 صباحا إلى 7 مساء.

و في هذا الصدد، يتشرف سعادة سفير الجزائر بكوالا لمبور بدعوة المواطنين المسجلين في القائمة الانتخابية الى المشاركة الواسعة في هذه الانتخابات التي تعد فرصة ثمينة لدعم الاستقرار و الازدهار لوطننا الممدى.

Announcement

The Embassy of the People's Democratic Republic of Algeria in Kuala Lumpur would like to inform all members of the Algerian Community residing in Malaysia, the Kingdom of Thailand and the Republic of the Philippines that, as part of the presidential elections, a Polling Centre will be opened within the vicinity of the Embassy from September 2nd, 2024 to September 7th, 2024, from 9:00 a.m. to 7:00 p.m.

In this regard, His Excellency the Ambassador of Algeria in Kuala Lumpur has the honour to invite all citizens registered on the electoral list to massively participate in these elections, which are deemed a precious opportunity to support the stability and prosperity of our beloved country.